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Wyniki konsultacji z Suwalską Radą Działalności Pożytku Publicznego i organizacjami 

pozarządowymi projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie określenia 

warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Mieście Suwałki 

 

Organizacja zgłaszająca – Suwalska Rada Działalności Pożytku Publicznego  

 

Lp. 

Opinie i uwagi zgłoszone w trakcie konsultacji 
Uzasadnienie do 

wprowadzenia 

zmian 

Stanowisko Prezydenta 

Miasta Suwałk 
dotychczasowy zapis: 

 

proponowana zmiana 

zapisu  

lub treść nowego zapisu: 

1.  Załącznik nr 2 do 

uchwały  

Tabela nr III 

piłka nożna  

pierwszy poziom 

rozgrywek centralnych 

1 do 4 000 000 

2-3 do 3 700 000 

4-6 do 3 400 000 

7-10 do 3 100 000 

11-15 do 2 800 000 

16 i dalsze do 2 500 000 

 

drugi poziom rozgrywek 

centralnych  

awans do wyższego 

poziomu rozgrywek 

1-3 do 2 500 000 

4-6 do 2 200 000 

7-10 do 2 000 000 

11-17 do 1 700 000 

18 i dalsze do 1 500 000 

 

trzeci poziom rozgrywek 

centralnych 

awans do wyższego 

poziomu rozgrywek  

1-3 do 1 500 000 

4-6 do 1 300 000 

7-12 do 900 000 

13-16 do 700 000 

17 i dalsze do 500 000 

piłka nożna  

pierwszy poziom 

rozgrywek centralnych  

1 do 2.800.000 

2-3 do 2.590.000 

4-6 do 2.450.000 

7-10 do 2.310.000 

11-15 do 2.100.000 

16 i dalsze do 1.890.000 

 

 

 

 

drugi poziom rozgrywek 

centralnych  

awans do wyższego 

poziomu rozgrywek  

1-3 do 1.890.000 

4-6 do 1.750.000 

7-10 do 1.540.000 

11-17 do 1.260.000 

18 i dalsze do 1.120.000 

 

trzeci poziom rozgrywek 

centralnych 

awans do wyższego 

poziomu rozgrywek  

1-3 do 1.120.000 

4-6 do 910.000 

7-12 do 630.000 

13-16 do 490.000 

17 i dalsze do 350.000 

Sport zawodowy 

nie powinien być 

dofinansowywany 

w takiej wysokości 

z budżetu miasta, 

zwłaszcza w roku 

pandemii, kiedy w 

budżecie powinno 

się raczej poszukać 

oszczędności. W 

zestawieniu z 

kwotami 

przeznaczonymi na 

sport amatorski 

kwoty na sport 

zawodowy wydają 

się znacząco 

wyższe. Dlatego 

proponuje się 

obniżenie kwot 

dotacji dla spółek 

sportowych o ok. 

30 procent. 

Propozycje odrzucone. 

Działalność obu 

zawodowych klubów 

sportowych: Wigry 

Suwałki i MKS Ślepsk 

Malow Suwałki, oprócz 

walorów sportu 

profesjonalnego, ma 

również ogromną 

wartość 

rozpowszechniania 

sportu wśród dzieci i 

młodzieży w Suwałkach.  

Wigry Suwałki to klub z 

wielkimi tradycjami, 

istniejący od 1947 roku, 

grający w przeszłości w I 

lidze, obecnie w II lidze. 

Od lat skupia wokół 

siebie środowisko 

kibiców i sympatyków, 

którzy nie ograniczają się 

do udziału w meczach, 

ale prowadzą akcje 

charytatywne, 

działalność 

wychowawczą, są obecni 

w życiu społecznym 

miasta.  

 

MKS Ślepsk Malow 

Suwałki to zespół 

PlusLigi, który w ciągu 

kilkunastu lat zyskał 

sobie ogromną sympatię i 

popularność i  

zjednoczył wokół siebie 

kilka pokoleń suwalczan, 

stając się również 

ambasadorem naszego 

2.  piłka siatkowa 

pierwszy poziom 

rozgrywek centralnych  

1 do 2 600 000 

2-3 do 2 300 000 

4-6 do 2 000 000 

7-8 do 1 700 000 

9-13 do 1 400 000 

piłka siatkowa 

pierwszy poziom 

rozgrywek centralnych  

1 do 1.890.000 

2-3 do 1.680.000 

4-6 do 1.400.000 

7-8 do 1.190.000 

9-13 do 1.050.000 
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14 i dalsze do 1 000 000 

drugi poziom rozgrywek 

centralnych  

awans do wyższego 

poziomu rozgrywek 

1-2 do 1.000.000 

3-8 do 700.000 

9-12 do 500.000 

13 i dalsze do 300.000 

 

trzeci poziom rozgrywek 

centralnych 

awans do wyższego 

poziomu rozgrywek  

do 300.000 

14 i dalsze do 840.000 

drugi poziom rozgrywek 

centralnych  

awans do wyższego 

poziomu rozgrywek  

1-2 do 840.000 

3-8 do 560.000 

9-12 do 350.000 

13 i dalsze do 210.000 

 

trzeci poziom rozgrywek 

centralnych 

awans do wyższego 

poziomu rozgrywek  

do 210.000 

miasta. Możliwość 

bezpośredniego 

kibicowania 

profesjonalnej drużynie 

oraz transmisje meczów 

Ślepska z suwalskiej Hali 

Suwałki Arena w 

ogólnopolskich mediach 

są wspaniałymi 

narzędziami 

rozpowszechniania 

sportu wśród młodych 

adeptów piłki siatkowej, 

nie do przecenienia i nie 

do porównania z żadnym 

z dotychczasowych 

działań.  

 

 

Organizacje pozarządowe nie zgłosiły propozycji zmian. 

 

 

 

Sporządziła: 

Agnieszka Szyszko,  

Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi  

 

Suwałki, 24 maja 2021 r.  


